



Authorization – Specimen signatures / Autorisation – Spécimen des signatures

Company name of applicant for licence / Nom de la compagnie qui demande l’agrément :

Each Applicant shall file with the Canadian Grain Commission, specimen signatures of all officers who are authorized to sign reports, correspondence or other documents submitted to the Canadian Grain Commission.

Tout demandeur doit remettre à la Commission canadienne des grains un spécimen de la signature de chacun des agents autorisés à signer un rapport, la correspondance ou tout autre document remis à la Commission canadienne des grains.

Names and titles (type or print) / Nom et titre officiel (lettres moulées)

Original signatures / Signature

President / Président : _____

Vice-President / Vice-président : _____

Secretary / Secrétaire : _____

Treasurer / Trésorier : _____

I / Je soussigné(e), _____,

Name / Nom

Title / Titre

of / de la compagnie _____

Company name of applicant for licence / (Nom de la compagnie qui demande l’agrément)

hereby certify that the above persons have been duly appointed to and hold the positions in the company set opposite their respective names and that the signatures set opposite their names are true specimens of their respective signatures.

atteste par la présente que les personnes dont les noms apparaissent ci-dessus ont été nommées en bonne et due forme aux postes de la compagnie indiqués et que la signature située à la droite de leur nom est authentique.

Signature

Date: ____/____/____

(YY/MM/DD)

(AA/MM/JJ)